
  Styremøte 11-2015 
 

Dato: Tirsdag 5.110.2015  
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Trond, Ketil, Inger, Jostein, Reidun og Katinka 
Fraværende: Tormod, Jomar og Jan 
 
Nye saker: 
 
93/15 Godkjenning av siste referat fra 6.10.2015 
Godkjent. 

 
94/15 Status økonomi og etc. 
Fremdeles god økonomi. 
Av store regninger siden sist: varmepumper, elektriker (påkobling lys på ridebanen, kabling 
og stikk i klubbhuset) og to nye klosett + montering (gammelvekta + klubbhuset) 
 
Vi ble enige om at det må være rom for styreleder å ta avgjørelse på innkjøp om det dukker 
opp gode tilbud og avgjørelse må fattes raskt. 
 
95/15 Orientering Bjørn Finseth vedr boligfelt Nordlund 
Bjørn Finseth og arkitekt Odd Håkon Byberg informert oss om boligprosjektet Nordlunden og 
adkomstmulighetene. De ønsker en dialog for å komme videre i prosessen. 
De er villige til å forhandle. 
 
Vi ble enige om at styret setter seg ned og diskuterer hvilke ønsker/krav vi har om veien skal 
gå bak klubbhuset og langs travbanen. Dette gis til så til Bjørn Finseth, som må ta en 
avgjørelse på hvis og hva han evt. går med på. 
 
96/15 Referat høstkonferanse 11. okt. 
Trond og Katinka deltok på høstkonferansen. 

Det ble referert fra konferansen og gruppearbeidet Trav2020. 

97/15 Løpsinnbydelser 2016 
Vi gikk gjennom løpsinnbydelsene. La til rutineløp og dame- og ungdomsløp på alle 
kjøringene. 
Katinka setter opp innbydelsene. 
 
98/15 Lys på rundbane og hestering 
Det var enighet om at vi investerer i lys. I første omgang sjekker vi hva behovet er. 
Vi skaffer en lyskaster fra Relacom + at Ketil låner en fra Veidekke, så får vi testet hvor mye 
lys dette gir. 
 
99/15 Skilting på rettbane… Travhester i fart. Ferdsel på eget ansvar. 
Enighet om å sette opp skilt i hver ende av rettbanen. 
Øker sikkerheten. 
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100/15   Dato for generalforsamling. Annonsering. 
Dato for GF ble satt til tirsdag 26. januar 2016 kl 1900. 
Frist for innkommende saker 5. jan. 
Annonse må inn før 26.11. Katinka ordner. 
Vi tar ikke årsfesten ifm generalforsamling, men finner en egen dato for denne i januar. 
Det blir da en fest for at vi ble Årets Travlag, for dugnadsgjengen og utdeling av Byggma Cup. 
 
101/15   Referat forbund 
Ketil refererte 
 
102/15  Dugnad 
Må gjøres: tårnet, gjerdet, oppløpet. 
Ponnigapahuker: Vi ha fått tilbakemelding fra Gjensidigestiftelsen om at vi har en god 
søknad inne. Svar får vi i desember. 
 
Eventuelt: 
103/15  Hjulet på skrapa er punktert. Trond og Ketil fikser dette. 

 
 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


